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EQUITY SUBPOENA

The State of Maryland

WITNESS, the Honorable JAMES P. GORTER, Chief Judge of the Supreme Bench of Baltimore



I « TEE CIRCUIT COURT 110.2

BALTIMORE CITY,

GEOIvGE CUTS

SD2IE CUTS

RESPONDENT•S
ANSWER.



GEORGE CUTS

VS.

SADIE CUTS

IB THE CIRCUIT COURT NO,2

OE

BALTIMORE CITY.

TO THE HONORABLE,THE JUDGE OP SAID COURT:

The answer of your respondent to the t>ill of complaint

in the above entitled oase, respectfully shows:

1 I. That your respondent admits the allegations contained

in the first paragraph of the bill of complaint.

' 2. That your respondent admits the allegations contained

| in the second paragraph of the bill of oomplaint.
i

' 3» That your respondent denies with great emphaBis the

allegations contained in the third paragraph of the bill of

complaint*

4. Your respondent denies with great emphasis that the
i

I conduct of the complainant has been above reproach but avers
i
| that the complainant has been guilty of adultery upon divers

oooasions with lewd and abandoned women whose names are unknown

to the respondent•

5. Your respondent further states that she is destitute

and without means of support. She is advised by Counsel that she

is permitted to petition this Honorable Court thatr the said

George Cuts shall be oompelled to contribute a reasonable amount

as alimony pendente lite towards the support of your respondent

and that she will also be allowed an amount in order to compen-

sate her solicitor*

6. Your Orator is employed and earns seventy-five dollars

per month with rent free.



WHEREFORE your respondent prays that the "bill of com-

plaint be dismissed with cost to the plaintiff.



CIRCUIT COURT No. 2

Order Counsel Fee and Alimony
Pendente Lite

Husband Plaintiff



IN THE

CIRCUIT COURT No. 2
OF

BALTIMOEE CITY



IN THE
CIRCUIT COURT NO. 2
BALTIMORE CITY.

GEORGE CUTS

VS.

SADIE OUTS

Bill for Divorce

-A VINCULO MATRIMONII-

ROY S. BOND
ATTORNEY AT LAW

22O ST. PAUL. PLACE

BALTIMORE. MD.



GEORGE OUTS

VS.

SADIE CUTS

IN THE

3IRCUIT COURT NO. 2

BALTIMORE CITY.

TO THE HONORABLE, THE JUDGE OP SAID COURT?

Your Orator, George Cuts complaining, respectfully
eaysj

(1) That he was married to his wife, Sadie Cuts,

in Baltimore City, State of Maryland, on or about the 5th

day of August, 1982, with whom he resided until).' on or about

the 30th day of September, 1923.

(2) That both parties are residents of Baltimore

City, State of Maryland, and hay© been for more than two

years prior to the filing of this Bill of Complaint.

(3) That the defendant, Sadie Cuts, has on divers

days and times since the said marriage, committed the crime

of adultery with divers lewd men, whose names will be dis-

closed on the day of trial, and that the said acts were com-

mitted without his procurement, connivance, or consent, and

that hieehas not lived nor cohabited with the said defendant,

since he discovered the same.

(4) That the conduct of your Orator towards his said

wife, during and since the said marriage, has been above re-

proach in all respects, having always been a kind and affectionate

husband towards the said defendant.

(5) That there are no children as issue of said

marriage.

WHEREFORE_YQUR_QRATQR_ PRAYS:

-a- A divorce-A VINCULO MATRIMONII-
from the defendant, Sadie Cuts,'



-b- Such other and further relief
as the case may require.

MAY IT PLEASE YOUR HONOR, to grant unto your

Orator, George Cuts, the writ of subpoena, directed unto

the said defendant, Sadie Cuts, residing 1733 Druid Hill

Avenue, commanding her to "be and appear in this court, in

person or "by solicitor, on some day certain to be therein

named, and perform such decree, as may be passed in the

premises.

AS IN DUTY BOUND. ETC.,



IN THE
CIRCUIT COURT
NO. 2
BALTIMORE CITY.

GEORGE CUTS

vs,

SADIE CUTS

Answer to Dill for
Alimony and Counsel

fee—.



&EORGE OUTS

VS.

SADIE GUTS

IN THE

CIRCUIT COURT NO.2

BALTIMORE CITY.

TO THE HONORABLE-THE JUDGE OP SAID COURT:

Your Respondent, George Cuts, in answer to the
Petition for Alimony and Counsel fee, respectfully shows:

(l) That his wife, Sadie Cuts, has already had

him brought before this Honorable Court and

other courts time and time again, but because

of her demeanor and conduct in general, the

courts have heretofore refused her any alimony,

pendente lite or otherwise.

(2) "That he emphatically denies that he is making

Seventy ($75:00.) .Five Dollars, per month, and

to the contrary says, he earns "But- a meager wage

and he is unable to pay any alimony or Qounse4' fee

in this case, irregardless as to 'how eager he may

be to comply with the Order of this Honorable

Court.

WHEREFORE THE PLAINTIFF PRAYS:

That the petition heretofore filed

for alimony, and Counsel fee be dismissed and the.

Order thereon vacated.

As in duty bound, etc.,



STATE OF MARYLAND

BALTIMORE CITY - to wit-

I HEREBY CERTIFY that on this^bday of

June, 1925, before me, the subscriber, a Notary Public,

of the State of Maryland, in and for Baltimore Cjty, per-

sonally appeared-GEORGE OUTS- and made oath in due form

of law that the matter and facts set out, in this hia Answer

to Alimony and Counsel fee, are true to the best of his

knowledge and belief.

-AS WITNESS MY HAND AND NOTARIAL SEAL-



Cir. Ct. 9lo. 2

MOTION FOR HEARING



IN THE

Circuit Court No. 2
OF

BALTIMORE CITY

In conformity with the First Equity Rule.



Cir. Ct. No. 2

NOTICE AS TO HEARING



IN THE

CIRCUIT COURT, No. 2
OF

BALTIMORE CITY.

JOHN PLEASANTS,

Clerk Circuit Court No. 2.



(TtCtiRo/2

Final Order, Counsel Fee and Alimony

Pendente Lite,



IN THE

CIRCUIT COURT No. 2
OF

BALTIMORE CITY.

The petition for Alimony pendente lite



(Btrrmi ( t a t Nn. 2

GEORGE OUTS

SADIE OUTS

Petition for leave to take
Testimony and Order of

Court thereon



IN THE • -

Circuit Court No. 2,

OF

BALTIMORE CITY.

To the Honorable the Judge of the
Circuit Court No. 2 of Baltimore City:

THE PETITION OF •_. toqrge Outa,_

in this case, respectfully shows that h e desire S to take testimony in this case, and

respectfully pray s that leave be granted him *° d° s 0 before one of the Standing

Examiners of this Court.



Gt. Ct. No. 2

GEORGE OUTS

SADIE .OUTS

Petition and Order to Close Testimony



IN THE

CIRCUIT COURT No. 2

OF

BALTIMORE CITY.



CIRCUIT COURT

Petition for leave to take
Testimony and Order

of Court thereon.



IN THE •

Circuit Court
OF

BALTIMORE CITY



la the Circuit Court
OF BALTIMORE CITY

DEPOSITIONS



3tt ify* (Eirnrit ( tart .

OF BALTIMORE CITY.

A. de RUSSY SAPPINGT0N,

Standing Examiners of the Circuit Courts of Baltimore City,



GEORGE CUTS

VS.

SADIE CUTS.

Testimony taken before me, A.

deRussy Sappington, Examiner, at the offices

of Roy S. Bond, Esquire, Baltimore, Maryland,

on July 9, 1925, at 1.30 o'clock.

There upon

GEORGE CUTS,

the plaintiff, of lawful age, produced on

her own "behalf, having been fllst duly sworn

according to law, was examined and testified

as follows:

By the Examiner:

1Q Please state your name, residence

and occupation?

A George Cuts, 808 Reservoir Street,

Janitor.

SQ Do you know the parties to this

suit or either of them?

A Yes, I am the plaintiff and my

wife is the defendant.
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George Cats

By Mr. Bond:

10. When, where and by whom were

you married?

A I was married "by Reverend Rof e ,

1144 Wotth. Carey Street, August 5, 1922, in

Baltimore, Maryland.

SQ Is he a regular ordained minister

of the gospel?

A Yes.

3Q Are you living with your wife now?

A No, sir.

4Q Which left the other and when?

A She left me on the 30th of

September, 1923.

5Q Why?

A For another man.

6Q Do you know the other man?

A I know hi.11 when I see him.

7Q Was it a man she used to &o with?

A Yes, it was the man she formerly

went with before she married me.

8Q Have you and your wife been



George Cats 4

residents of the City of Baltimore, State

of Maryland for. more than two years prior

to the time this case started?

A Yes, s i r .

9Q Have you lived or cohabited

together since you found she committed adultery? .

A Fo,. s ir .

10Q Have you forgiven, procured, connived

or consented to her conduct?

A Ko, sir.

11Q How did you always treat your wife?

A Mce and I supported her; she didnt

have to work.

12Q. Were you always kind, affectionate

and true to her?

A Yes.

13Q Any children?

A No, sir.

14Q Has your conduct been above

reproach in all respects both before and

since the separation?

A Yes, sir.

15Q Have you lived with her since



George Cuts 5

you found out she lived and cohabited with

' another man?

A No, sir.

16Q . When did,the separation take

place?

A On the SOth of September, 1923.

She said she had somebody else that she thought

more of..



8SBERAL CtreSTIOff

Do you know or can you otate any other natter

or thine that nay be to the benefit or advantage of the

partioo to this suit, or cither of them* or that may be

material to the subject of this* your examination, or the

natters in question between the parties? If so* state

the sane fully and at large in your answer.



There upon

. EARVEY BLACKWE11

a witness of lawful age, produced on "behalf

of the plaintiff, having "been first duly

sworn according to' law, was examined and

testified as follows:

By the Examiner:

1Q. Please state your name, residence

and occupation?

A Harvey Blackwell, 804 Forth

Carey Street; cook.

2Q Do you know the parties to this

suit or either of them?

A Yes.

By Mr. Bond:

1Q Do you remember when they lived

together as husband and wife?

A Yes. •

SQ When were they married?

A August 5, 1922 in Baltimore.

3Q Were you at the wedding?

A Yes.

4Q And saw them married?



Harvey Blaokwell • - 7

A Yes, sir. .

5Q Are they living together now?

A No, sir .

6Q Which left the other, and when?

A She left him on the 30th of

September, 1923.

7Q Do you know why she left?

A ¥.o. '

8Q Have they lived together since?

A Ho.

9Q '• Have both parties been residents

of the State of Maryland for more than two •

years prior to the time this case started?

A Yes.

10Q How did he always treat his

wife? "

A. He was always kind and affectionate

and true to her.

11Q Has his conduct been above reproach

in all respects both before and since the

separation?

A Yes.

12Q Any children as result of their

marriage?



Harvey Blackwell 8

A No, s ir.

15Q State what you know about Sadie

Cats having committed adultery?

A I was at the house on Thursday

morning, 929 Arlington Avenue, on October 14,

1924 and I saw her in bed with another man.

14Q What was the man's name?

A James Collins.

15Q Did you see Sadie Cuts and

James Collins in bed together?

. A Yes.

16Q Did she say anything to you?

A Yes, she spoke to me and asked

me how I was getting along, and she asked

me if I saw her husband, and she said, did

he ever say anything about me, and I said."Mo",

and she said, "You tell him I'am living

all right, and got a man who sends me money

and when he dont send it he brings it, and I

dont have to work.

17Q Has Mr. Cuts lived or cohabited

with, his wife or taken her back or forgiven her

since they parted on the 50th of September, 1923?

A HO SIR.



GMERAL QUESTION

Do you know or can you state any other natter

or thing that may he to the "benefit or advantage of tho

parties to this suit, or either of them, or that may "bo

material to the subject of this., your examination, or the

matters in question "between the parties? If so, state

the same fully and at largo in your answer.
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Thereupon

ROBERT BELI,

a witness of lawful age, produced on behalf

of the plaintiff, having been first duly

sworn according to lav/, was examined and

testified as follows:

By the Examiner:

1Q Please state your name, residence

and occupation

A Robert Bell, 1540 Woodyear Street

mechanic.

2Q Do you know the parties to this

suit?

A Yes.

By Mr. Bond:

1Q Do you remember when they were

married and lived together as husband and

wife?

A Yes, sir.

2Q Are they living together now?

A Ko, sir.

3Q Which left the other and when?

A She left him on the 50th of

September, 1923.



Rober t B e l l 10

4Q Have both parties been residents

of the City of Baltimore, State of Maryland

for more than two years prior to the time

this case started?

A Yes

6Q How did he always treat his wife?

A He treated her good as a husband

of his means could afford — at times he went

beyond his means.

7Q Has he always been a kind

affectionate and true husband?

A Yes, sir.

8Q Did he p rov ide for her and do a

husband's part in a l l particulars by her?

A Yes.

,9Q Any children?

A Ho.

10Q Has he lived of cohabited with

her since he found she committed adultery?

A Ho, sir.

11Q Has he forgiven, procured,

connived, or consented to it, or taken her

back since he found out she was friendly with



Robert Bell 11

this other man?

A Fo.

12Q Or since the 50th of September,

31923?

A Mo, s i r .

13Q Tell as what you know about

Sadie Cats having committed adultery?

A On the 14th of October Mr.

BHackwell and I went to 925 Arlington Avenue

to see a man named Robinson about some

business •

14Q What year?

A 1924.

15Q What did you see?

A Mrs. Cuts and James Collins

in bed together.

16Q What did she say?

A She spoke and I made a reply and

she made the remark about her husband; that

she was getting along better without him, and

she did not need his help, that she had someone

who could take care of her better, and she



Robert Bell 12

said she had a man who "brought her money,

and when he didnt "bring it he sent it.

17Q You. say you saw them in "bed

together?

A Yes, I did.

18Q What was the man's name?

A James Collins.

190 Who was in bed with him?

A Sadie Cats, Mr. George Cats wife.



GENERAL QUESTION

Do you know or can you state any other matter

or thing that may "be to the "benefit or advantage of the

parties to this suit, or either of them, or that may "be

material to the subject of this, your examination, or the

matters in question "between the parties? If so, state

the 3ame fully and at large in your answer.



GEORGE CUTS

VS.

SADIE CUTS.

Pursuant to adjournment the above

entitled cause was resumed before me, A. deRussy

Sappington, Examiner, at my offices in the Title

Building, Baltimore, Maryland, on September 4, 19S5,

at 1.30 o'clock in the afternoon.

APPEARANCES:

Roy S. Bond, Esquire, appeared on

behalf of the plaintiff.

J. Stewart Davis, Esquire, appeared

on behalf of the defendant.'

Thereupon

GEORGE CUTS,

the plaintiff, heretofore produced, sworn and

examined, was recalled and testified as follows:

CROSS EXAMINATION:

By Mr. Davis:

1XQ Mr. Cuts, in your testimony here,

you state that you separated on the 30th of

•September, 1923. Wasn't it October 2nd, 1923



rather than the 30th of September, 1923?

A She left then and came back.

2XQ Why did she leave on the 30th of

September?

A She said she had someone else she

preferred to "be with.

3XQ She did come "back and stay until

the 2nd of October, is that right?

A She came back but did not stay.

She came for her things.

4XQ Is that when she found that woman

Lucia in your house?

A No, she did not.

5XQ You remember she found the woman,

Lucia in your house?

A No, s i r .

6XQ What was the woman1 s name?

A No woman.

7XQ Dont you remember your wife came

home and a woman was in the bedroom and she

quarreled with you about it and found her

night gown lying on the bed, and the woman

dressed and left the house do you deny that?

A Yes.

8XQ Do you deny that you beat your wife



on that day, "because you said it was none of'her

b us ine s s ?

A Yes.

9XQ Do you deny you ever struck your

wife?

A Yes.

1OSQ ' Never struck your wife during your

married life?

A No, sir.

11XQ You deny she had to go to Doctor

Wright's and be attended to after she found this

woman Lucia in your house?

• A Yes, I do deny i t .

12XQ What did she come back for on the

2nd of October?

A To get her things.

13X0. Did she come into the house?

A Yes.

14XQ You had her trunk outside, didnt you,

when she came back?

A No, sir.

15XQ If she .left on her own volition, why

didn't she take her things with her?

A You will have to ask her that.

16XQ She left without taking anything

with her and then came back for the trunk and told



you she had another man?

1 Yes.

17XQ Do you deny you ever had intercourse

with any woman since you separated?

A Yes, sir.

18XQ You testify under oath that you

separated on the 30th of September , 1923, and

that you have had no sexual intercourse with any

woman from September, 1923 to this day—you dont

mean that, do you?

A I am saying that.

19XQ You have "been with no women at all?

A lo, sir .

20XQ, Have you been down the bay with any

women?

A lo, sir.

21XQ Haven't passed this lady's with any

women? (ind ic at ing)

A lo , s i r .

22XQ You spoke of her leaving you for

another man; what is his name?

A James Collins.

23XQ How do you know she wast with him?

A I saw him at her house.

24XQ Before you married her?

A Yes.



25ZQ How do you. know she left you for him?

A She said so.

262Q What kind of a looking man is he?

A A heavy set fellow.

27XQ You never saw her with him though?

A • B"o , sir .

NOTE: No redirect examination.

(Signatures waived by consent of

solicitors for the-respective parties)



Thereupon-'—

ROBERT BELL, •

awitness of'lawful age, heretofore produced

sworn and examined on behalf of the plaintiff,

was. recalled for -

0ROSS EXAMINATION:

: By Mr. Davis:

1ZQ • You say she left her husband — how

do you Know that, who told you that?

A.; They lived at 808 and I know at 800,

and where I drove with the car

2XQ How do you know she left on the 30th

of September, who told you that?

A That she left?

SXQ Yes?

A She was not there when I went there.

4XQ How do you know he did not tell

her to go?

A • I was not present at the time.

5ZQ You dont know that positively?

A I saw what I heard.

6XQ Somebody toldyou that?

A Yes.

VXQ You dont know of your own knowledge

that she l e f t him?

A 'No, s i r , I dont know if she l e f t or



what was the cause yes, I know the cause.

82 Q Not of your own knowledge?

A No, I was not present .

9ZQ So that when you "say she l e f t him,

yoq. dont know that?

A . No.

1OXQ You say that you found her , what

number on Arlington Avenue?

A 929.

11ZQ 925, wasn't it?

A 929.

12XQ You say 925 in here; you testified

925' the last time; .which do you want to say?

A The majority wins in all cases. If

the other two says 925 and I agreed to it on

that day, I will have to agree to it now. That '

is the first time I had been to the house, but I

know I was there.

13SQ You dont know the number of the

house?

A I could take you to the house.

14ZQ I am not asking' you that- if you

can state under oath the number of the house you

saw her on the 14-th of October?

A Not while sitting here—not under



the conditions you. are confronting me with.

If I said 925 on the day LIr. Bond took the affi-

davit, and I say 9S9 today; it was the first

time I visited the house, "bat I can go back

and point it oat to you.

15XQ Will you. now state positively

under oath what the number of the house was?

A Yes, 925.

16KQ You want to change; i t was not

929?

A You did not say I couldn't change

it.

17ZQ You are going to change i t to

925?

A Yes.

18ZQ How do you know i t v/as the 14th of

October?

A The d~y before I did some work on

Cuts' car and I came around to col lec t , and that

was the day following.

19ZQ How do you know i t was the 13th

of October?

A I keep a dairy.

20ZQ Had a regular dairy?

A I make a memorandum and when my



bi l l s are paid I get rid of i t .

21XQ You have not seen, that diary since

1924 because you tore i t up in 1924?

A • Wo, s i r .

22XQ ' Have you got it?

A I tore i t up when I got paid..

25XQ You have not seen that diary—how

do you know you are not mistaken; you said you

tore i t up in January, 1924?

A If a party 's memory is good enough--

24XQ I see. What day of tke week was

i t?

A On Tuesday.

25XQ Did you look at the calendar since?

A No, sir .

26XQ What were you doing at this house,

925?

A To collect a b i l l , and I went with

these two feentlemen.

27XQ Was Mr. Cuts with you?

A Yes.

28XQ Mr. Cuts didn't testify to anything—

a l l r ight . Why did you go there?

A To see a party lived there by the

name of 1 forget the party 's name.



29XQ About what?

A Business.

30XQ What business?

A Business pertaining to these two

gentlemen.

51XQ, You went along with them and you

do not know what they went for?

A No, six.

32XQ Mr. Cuts was with you?

A Yes.

33XQ I'.Qien you went to this house on

October 14, 1925. Nov;, do you know James

Collins?

A By sight.

34XQ Had you ever seen him before October

14th?

A On the street once.

35XQ IThat did you do when you went to

the house; tell what you did and saw?

A The party they went to see on the

second floor was not there, and they came down

on the first floor, and the party they went to

vsee on the second was on the first, and when they

opened the door James Collins and Mrs. Cuts

here were together.

36XQ What were they doing?



A They were in bed.

37XQ Undressed?

A Undressed.

38XQ Who opened the door?

A The party we went to see upstairs.

39XQ Opened the door to the room where

Mrs. Cats and Collins were in bed?

A- • Yes.

•iOSQ Was this party in the room with

them? •

A No, not exactly.

41XQ How,coaid they open the bedroom

door?

A The room was adjoining, communicating

doors.

42XQ They opened another door and then

you looked through the door--

A We opened the door and could see

the adjoining room.

43XQ Why did she let you look in there?

A We were asked in.

4SXQ She didnt l e t you go in the room .

where a man and woman were in bed together?

A No, sir •

45XQ She didnt tell you to look in?
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A Ho, sir.

46XQ , Did you know Mrs. Cats was thereV

A Not necessarily.

47ZQ How did yoa know it was LIr.s. Cats

and Collins?

. A I nave known her long enough and

I saw Collins a couple time's before.

• 48XQ 'They were lying In bed with the

door open?

, A It was open I know for at least

eighteen inches.

• 49XQ Did you measure it — it might

have been twelve inches?

A More or less.

5OXQ Open a l i t t l e b i t , the door you

found ajar; what part of the room was the bed

in?

A Sitting against the wall. The position

that we were standing from—this space I mentioned

allowed us to view half of the bed, up to the head.

51XQ And you saw Mrs. Cuts and this man

Collins in bed together?

A Nobody else.

52XQ VJhat did you say to her?

A I asked her how she felt.
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53XQ What did she say?

A She said, pretty good.

54XQ What else?

A Words to the effect that she felt

"better than when with George 'and was getting

along and had someone to take care of her and

when he didnt bring her money he sent it.

55XQ George was there?

A' Yes.

56XQ -What did he say?

A . Nothing. .

57XQ Are you sare Mr. Cats saw this? He

wouldn't say that under oath, he didn't say in.

his testimony' Mr. Cuts, on the day testimony

was taken didn't testify he saw his wife on

Arlington Avenue. Do you want to say now on that

day he was with you, or were you mistaken? If

you didn't t e l l the truth then i t would be better

to t e l l the truth now?

A It was no benefit to me.one way or

the other.

58XQ If you didn't t e l l the truth then,

t e l l i t now. Do you want to say Mr. Cuts was

with you Mr. Cuts is here--he might-be mistaken

as to that?
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A It is possible that I was mistaken.

59XQ • It is possible that Mr. Cats was

not there?

• A . That may "be true.

6QXQ It i s possible you might be

mistaken as to who yoa saw in there then, i sn ' t

i t?

A Ho—one moment. The occasion we

are mentioning now is just once, and the period

is two or three times, and this woman I have

seen for ,over a year.

61XQ And Mr.- Cats, yoa have known him for

over a year ,• and yoa say. yoa might be mistaken

aboat his being there, and why couldn't yoa'be

mistaken as to his wife when yoa looked throagh

an opening of 12 inches. Answer that, please?

A Why I eoaldn't be mistaken?

62XQ Yes?

A My case was centered on her and not

on him.

63XQ Before yoa said yoa went with Mr.

Cats to see someone, and now yoa say i t is

possible he was not with yoa; what did yoa go

there for?

A I didn't go there on business of my

own.
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642Q You have a right to go there; why did you

go?

A I went in with these gentlemen.

65XQ You don't still say Mr. Cats was with

you?

A I still sau. iji was, two.

66XQ It might not have "been Mr. Cats, was

it or not Mr. Cats, tell me?

A Yoa just aslted me to say it wr.s not

Mr'. Cats.

67ZQ No, I want the truth, was Li. Cats

with yoa on October 14, when yoa say you saw his

wife in bed with Collins, or not?

A He was'not then.

68XQ Is that your testimony, he was not

with yoa?

A Yes, that is my testimony.

REDIRECT EXAMINATION

By Ivlr. Bond;

1RDQ I want to straighten this oat in the

record: yoa said in your direct examination, on the

14 of October Ur. Blackwell and I went to 925

Arlington Avenue to -see I£r. Robinson about some

business, is that true?

A Yes.

2RD
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2EDQ In your testimony taken some little

time ago, you did say it was 925 Arlington Avenue.

A Yes.

3RDQ And that is what you. said to-day?

MR. DAVIS: 929, he said to-day, that

is the reason I followed it up.

.MR. BOHD: ?ou don't remember whether

it was 925 or 929, but you know it was on Arlington

Avenue in that block.

THE WITNESS: Yes.

MR. BOND: And you could go to the house,

were you asked to do so to-day and pointed out?

THE WITNESS: Yes.

MR. DAVIS: What street is the 900 block

of Arlington Avemue between?

THE WITNESS: Between Harlem or lanvale?

KR. DAVIS: Tell me, donTt ask me.

THE WITNESS: I am not asking you, it

was up to you to put my question.

MR. DAVIS: What street is the 900 block

• Arlington Avenue between, do you know?

THE WITNESS: The 900 block is between

Lafayette and I/Iosher. It was my mistake in saying

Harlem.

(Signature of the witness waived by consent

of the solicitors for the respective parties)
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There upoa.

HARVEY BLACKW3LL,

a wi tness of lawful age., he re to fo re produced,

sworn and examined on behalf of the p l a i n t i f f ,

was . recal led for -

CROSS EXAMINATION:

By Mr. Davis:

IXQ You. t e s t i f i e d t h a t I,irs. Cats l e f t

her husband; how do you know t h a t ?

A That she l e f t him?

2KQ That i s what you t e s t i f i e d to when

the test imony was taken "before?

A I didn ' t t e l l anybody she le f t ; I

said she was not there.

3XQ low I will read what you said: "Which

lef t the other and when" - "She left him on the

30th of October, 1923."

A I dont know that; I am going by what

I was told-

4XQ You how test i fy you dont know whether

she left him or not?

A I know she was not there.

5XQ Do you know of your own knowledge

whether he made her go?

A • No, I do not.
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6XQ That is right; tell the truth.

Now your friend, Mr. Bell stated that when the

testimony was taken on the 9th of July, that this

number was 925Arlington Avenue, and he stated

again by once saying 928 and 925; which number

do you say it. was on Arlington Avenue that you

saw Collins and Mrs. Cuts in bed?

A I say it was 925.

7XQ On the 9th of July when you testified

before this same gentleman, you said 929; which

was it? Now, you say 925, which was it?'

A To be frank I dont really know the

number of the house, but I know the house.

8XQ '.Then was it- that you went there?

A .When?

9XQ Yes, that you saw her in bed with

Collins?

A 14th of October.

1OXQ How do you know?

A That it was the 14th of October?

11X Yes, how do you remember? I see,

you remembered in July that it was the 14th of

October?

A Yes.

12XQ 'What time in the day?
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A Before twelve o'clock.

13Q What did you do on the 13th of

October, 19S4?

A What did I do on the 13th of

October, 1924?

14Q Yes?

A I dont know exactly„

15XQ What did you.'do on the 15th of

October?

& On the 15th of October?

16XQ Yes?

A I could not t e l l you that .

17XQ How could you remember the 14th?

A I wanted to remember that.

18XQ Why?

A - Because I wanted to.

19XQ Why?

A Couldn't you remember anything?

20XQ Why did you want to remember what

happened on the 14th and not on the 13th and 15th?

A Do you. want me to t e l l you? This

fellow done some work for my brother in law on

his car from'Pennsylvania, and he also lived at

my house and th i s fellow came .up on Monday and we

went to look for him this fellow Bell he told us
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where he was going.

21XQ You went to 925 or 929 with Bell

in October 14?

A Yes.

22XQ Didn't you hear Bell testify that

he didn' t go on business of his own?

A ' Yes.

23XQ That is not true then, is it?

A I aint got nothing to do with him.

242Q Bell said he went on some business

of yours and you now say you went on some "business

of Bell's -don't look at Bell—is' that it?

A Sure; he fixed the mans car.

25XQ So Bell'was lying?

A I aint got nothing to do with that.

26XQ Who else was with you besides Bell?

A V/hat?

27XQ Who else was with you besides Bell?

A Robinson.

28XQ Was LIr. Cuts w i t h you?

: A Ho, s i r .

29XQ B e l l was l y i n g t h en , wasn ' t he? Wasn ' t

he? • Wasn1t he?

• A . : Sure , he was l y i n g .

30XQ Thats'it, tell the truth?
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A Yes.

31XQ What did you do after you went to the

hoase?

A We knocked on the door and she came

up and opened the door and

32XQ Who?

A Sadie.

35XQ Bell said another lady—it was

Sadie? . •

• A Yes, and she told us she had company.

34XQ I see. What else did she tell yoa?

What did Bell—

A Bell asked her how she was feeling.

35X21 Didn't he ask for the party he went

to see?

A . -No; he was not there.

. 36XQ How do you know?

A Because he was not.

37XQ What did Bell ring her door Dell for?

A Because we wanted to stop in there.

38XQ Did yoa know she was living there?

A Yes.

39XQ. Will you. say under oath she was living

in the 900 "block of Arlington Avenue last year ;

October, 1924?
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A Yes, "because the house was on the

oornei'.

40XQ How did you know she was living

in that house you are describing?

A How did I know she was living

in the house?

41XQ Yes?

A Didn't she t e l l me?

42XQ When?

A She told me a l l along—didn11 I

go there every day and see her.

45XQ And talked to her?

A Yes.

44XQ Are you certain of that?

A Yes.

45XQ She wasn't in bed when you saw her —

she got up and opened the door and

A And went back and laid down in the

bed.

46XQ After opening the door in front of

you she went back in bed with the other man?

A Yes.

47XQ And after she finished talking she

shut the door?

A She told me to shut the door .
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48XQ She d i d n ' t go back to bed u n t i l

the door was s h u t - how did yoii see them?

A Didn 1 t I see her go in and l a y

down.

49XQ You swear to t h a t ?

A Yes.

5OXQ Do you. know Collins?

A When I see him.

51XQ When did you. tell Llr. Cats of .

• the fact yon. saw his wife in bed'with Collins?

A When did I tell him?

52XQ Yes?

A I dont remember.

53XQ How long a f t e r t h a t ?

A 'A coaple of days .

54XQ What e l s e did Ivlrs. Cats say to you

except that she had company; that is what she

. said, a in ' t i t , and told you to shut the door?

A She told me she didn' t want him back.

55XQ What did t h i s man say?

A Nothing.

56XQ What day of the week was October

14, 1924?

A Tuesday.

57XQ Before 12 o ' c lock?
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A Yes.

58XQ You stated that I.Ir. Cats has not

lived or cohabited with his wife since the 30th

of September; how do you know that?

A Because he told me.

59XQ How do you. know the separation

occurred on the 30th of October?

A I dont know anything about that; I

know aht was told me.

60XQ Why did you say i t happened on the

•50th of September, if you didn't know i t? That

i s what you. said here in your former testimony.

If yo.u said that you. didn't know what, you were

talking about, is that right?

A Yes, I know

- 61XQ I will read it: "Has Lie. Cuts

lived or cohabited with his wife-or taken her

back since they parted on the 30th of September,

1923", and you. say, "No, sir". How do you. know

that?

A I visited his house and she was

not there.

62XQ And also the question was asked

" you, "Which left the other and- when?" "She

left him on the 30th of September, 1923". You
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dont know whether it was the 30th of 31st, do

you?

A I was there and she was not there.

63XQ There is no 31st. What day of

the week was the 30th of September?

A I dont know.

64XQ Hon do you know it was the 30th

of September, is that another day you wanted to

remember?

••A Ho. '

65XQ You dont know whether it was the

30th of September or not, do you?

A Yes.

66XQ How do you. know?

' A I know.

67XQ Why?

A I just know it.

68XQ Where did you go on the 29th of

September?

A Working.

69ZQ Where?

A At the Engineer School.

70XQ At night, I mean?

A I dont know.

71XQ What did you do on the night of
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October 1st?

A What did I do on the 'night of

October 1st?

72XQ Yes?

A I wasn't doing nothing. I dont

know where I went.

7SXQ • How can you. remember what you

did on the 30th of September and cant remember

the 29th and October 1st 'just wanted to-remember

that?

A Ho, I went to his house.

MR. DAVIS: All right; that is all.

(Signature waived by consent of solicitors

for the respective parties.)
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DEFENDANTS CASE.

Thereupon

SADIE CUTS,

the defendant, of lawful age, produced on her

own behalf, having been first duly sworn according

to-law, was examined and testified as follows:

By the Examiner:

1Q Please state your name, residence

and occupation?

A Sadie Cuts, 1733 Druid Hill Avenue;"

general housework."

2Q, Do you know the 'parties to this

suit or either of them?

A I am the defendant.

DIRECT EXAMINATION:

BY MR. DAVIS:

1Q George Cuts is your husband; is

that correct?

A Yes.

2Q And it is correct, you were married,

I believe August 5, 1922 by Reverend

A On the 10th of August, 1922 by ̂

Reverand Gross. He lives 1140 North Carey Street,

3Q ' You and your husband are separated,
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of coarse?

A Yes.

. 4Q Which left the other?

A It was on the End of October, 1923, .

on Tuesday, I had been having 1 load come from

oat of the hospital on a case of inflammation

and I got oat that morning to do a little washing, and

after I finished he asked me to go downtown and

pay some bills of his, and I did, and when I

came back I noticed the window in my room was

down.and the door was locked, and of course noone

carried the key bat he and myself, and I stood

outside of the door and heard someone talking and

I thought something might have happened to him;—

5Q , Where?

A They were tailing in my bedroom at .

8 28 Reservoir.

6Q He'was janitor?

A *es, and 1 knocked at the door and.

he finally opened the door and let me come in

and when I came in the woman jumped out of the

r'oom, and when I spoke to him about it he told

me that he had left the door open and whii.e

the door was open this woman came inside of the

bedroom looking for work, and I asked him, was

it possible for .the woman to come in looking for
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work; what right did she have in my apartment.

The door was locked and the window down, and I

asked a few more questions and he "began.

7Q Did you see any of yoar clothing

ar o und ?

A Yes, my gown was lying on the "bed.

8Q What do you mean?

A There was discharge on it, and it

was in a terrible way.

9Q Do you think it looked like someone

had had intercourse while wearing it?

A Yes; and he "began to fight and

slammed me back through the closed door, and

here is the mark. He struck me in the nose

and I went to Doctor Wright's, and I fell on the

floor and he said, I a m —

10Q Well, never mind* He "beat you;

had your nose "bleeding and there is a scar on your

arm as result of your husbands beatings?

A Yes; and of course I went out to my

sister's.

11Q Has your husband ever beat you before?

A Yes, plenty times.

12Q ' Why were you at the hospital? I

believe you.stayed there a week or two?

A • Yes; Johns Hopkins, because I had
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trouble with my side where he kicked me and kiooked

me on the floor.

130, When was it you went there?

A On the 6th of November,.1923.

14Q Have you been there this'year?

A .Yes, backwards and forwards, and I

had to remain there a week.

15Q When did you remain a week; the

last time?

A • The first Monday in August, this year.

16Q That was from where, he kicked you?

A Yes.

17Q How i t has been tes t i f ied to how

did youic SCSHIJSSS: t rea t your husband while living

with him?

A To the best of my knowledge, l.lr.

Davis.

18Q. Were you kind

A Of course; you know family people

have- their quarrels.

19Q Do you know James Collins?

A Wo, I dont know him.

20Q Were you ever friendly v/ith.any •

man named James Collins since or before your

marriage, or after the separation?
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A No, s i r .

21 q. On October 14, 1924 where were

you. living?

A 1618 McCulloh Street.

22Q Did yoa ever live at 925 or 929

or any house in the 900 block Arlington Avenue?

A lever, never lived there.

23Q It has been testified to here by

Mr. Blackwell that they saw you in bed with James

Collins on the 14th of °ctober, 1924'about 12

o'clock noon; is that true or not true?

A I was working in Forest Park.

24-Q Is it true or not?

A No, s i r .

^ 25Q Where were you on October'14, 1924?

A 2707 Roslyn Avenue; working.

26Q How long did you work there that

day; what time did you get off?

A I left eight o'clock at night, and

I met this friend of mine (indicating) at Saratoga

Street.

27Q tfhat is her name?

A Mrs. Gardner, and she and I went to.

•Ellicott City to a birthday.
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E8Q Were you ever in any room in the

900 block Arlington Avenue in 1924 with any

man? .

A Never, no man.

29Q Were you. ever in bed with any man?

A Mo, sir;

30Q' Did you ever tell your husband that •

y ou were going back to the man you went with

before you married him?

A No, sir, and the only time I left

was when he put me out on Saturday ̂ night, and I

had to go.

31Q Now, Mr. Blackwell says he stock

to you and asked you, and you spoke to him and

asked him how.he was getting along, and asked

him if he seen your husband, and you said, tell

him I am all right, and have a man that sends me

money; did you ever have any such conversation

with him?

A No, sir; I know him though^ I never

in my life had any conversation with him.

32'Q Did you ever cohabit with any'

men before or 'since the separation?

A- No, sir, I didn't have any—Eugene

Page', I went with before I was married, and I have
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not seen him for three years.

33Q Have you ever seen your husband with

women since the separation?

A Yes, many times; he passed by my

door several times, and wrote awful letters.

34Q I believe you turned those letters

over to the Post Office Department?

A Yes.

35Q Did you get a letter from the what

was the name of the woman in the apartment that

day?

A I dont know.

36Q Have you gotten any le t t e r s named

Luc ia?

A I got a le t ter from Lucia Cuts, 808

Reservoir Street.

37Q And that is where your husband works?

A Ye s.

38Q And he came to beat you. about these

. l e t t e r s one night?

A Yes.

CROSS EXAMINATION:

By Mr. Bond:

1XQ You say you dont know Collins?

A No, I dont. ' •

SXQ But you do know a fellow named Eugene
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Page?

A Yes.

3XQ Tell as whether or not Eagene Page

ana James Collins are one and the same persons?

A I dont know anything about James,

Collins; I dont know anything about James Collins.

4XQ Doesn't he sometimes go by his

step-father's name?

A • He has no stepfather.

5XQ Do you mean to t e l l as you deny

you were in bed with a man, and these two gentlemen

here, with no interest in this case saw you?

A V/ell, Y,x ° Bond, is i t possible I

coaid be both peaces. In the f i r s t place, Mr.

Bond, I have never lived on Arlington Avenue in ,

my l i f e .

6XQ They didn't say that. Have you been

to v i s i t friends on Arlington Avenae?

A No.

7XQ This story that you. have told about

this woman that was in this apartment; have, you

told that story three or four times before?

A No.

8XQ Didn't you t e l l i t at the Court two

or three times?
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A What Court?

SXQ In the Circuit Court?

A Two or three times; I have been

there twice.

10SQ Didnt you te l l that story?

A Not the f i r s t time. The f i r s t

time on the 12th'of December, 1923 I went for

alimony.

11XQ Didnt you. endeavor to get alimony

on the very same story that you told as here

today; didn't you?

A What days?

12XQ Didn't you endeavor to get alimony

on the very same story that you have told us

here today?

A I certainly did not.

13XQ You didn1t mention what you have

said today?

A No , sir •

14XQ Don1 t you know that you said the

same thing and the Judge told you he didn't

believe you?

A Ho, s i r , .the Judge didn't t e l l me-

that.
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15XQ The time you' came down and brought

this boy into Court, didn't you t e l l the story

that time?

A Ho, s i r .

16XQ You. are sure of that; you. have

never mentioned it in any Court before?

A Ho, sir. In the United States

Court, I did.

17XQ In regard to the United States

Court; didn't you write those letters to

yourself? •

A It is impossible.

18XQ Don't you know the Government

believes you wrote them , and for that reason

they are getting ready to lock you up?

A It is very kind of you to tell me.

19XQ Don1t you know the Government has

traced this down, and have reached the "conclusion

you wrote them to yourself?

A All right—did you write it to •

yourself?

2OXQ -Kindly answer the question?

A Of course not.

21XQ Didn't you write them to get this

boy into trouble?



> • ,

37

A N o . •

22XQ After waiting those le t ters to

the United States Court, have they locked Cuts

up fo'r writing the let ters?

A No.

23XQ Can you- explain that?

A No.

24XQ Don1t you know they are getting

ready to lock you up instead of Cuts?

A It is kind of you to tell me.

25XQ Now, you say it is possible you

were in bed

MR, DAVIS: She said she was not

there .

THE WITNESS.: I said i t was

it was possible is it possible I could be

both places.

26XQ How, you told us something about

walking down the street and meeting your friend

and went to Ellicott City; now, i sn ' t that

your sister?

A Yes.

27XQ Why did you refer to her as your

"friend"?

A Because I could address her as I
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please.

28XQ Why didn1t you say, I met my

sister, instead of saying your friend, so that

the Co art might know?

A I ean call her what I.want.

29XQ You dont mean for any Court to

believe that some woman went in your bedroom'

and used your night gown?

A I certainly do.

30XQ Can you explain why that was

necessary?

A He explained i t to me.

31XQ What did he explain to you?

A He explained to me about the woman

was there.

32XQ VThat did he say about the woman

being there?

A He told me he lef t the door open

and the woman came looking for work.

33XQ Did you say anything to the woman?

A ' I d idn ' t have time to say anything.

34XQ You-say she was in the room some-

where?

A I said as I opened the door the

woman got out of the window.
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35ZQ Did you. c a l l for the pol ice to

stop her?

A I t would have "been use less , as he

was f ight ing me.

36XQ You made no o u t c r y whatsoever?

A What was the use?

37XQ You dont know the woman's name?

A Wo, s i r .

38XQ Never saw her before?

A No, sir.

39XQ And never have seen her since; is

that right?

A Yes.

40XQ What day was it that this imaginary

woman that you refer to was in this house?

A On the 2nd* of October, 1923.

41XQ 2nd of October, 1925?

A Yes.

42XQ . An;7one else in the apartment?

A Lots of people.

43XQ Did you say anything to these people

about it?

A Standing there looking at it.

44XQ Are they here today?
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A No, sir.

45XQ Did you. summons them to be witnesses

for you?

A No, sir.

MR. BOND: That is all.

(Signature ' of the witness, waived "by

consent of solicitors for the respective parties.)
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Thereupon

FAOTIE GARDNER,

a wi tness of lawful age, produced on behalf of

the defendant, having been f i r s t duly sworn

according to law, v/as examined and t e s t i f i e d as

fol lows:

By the Examiner:

1Q ? lease s t a t e your name, res idence

and occupat ion? '

A Fannie Gardner, 1733 Druid H i l l

Avenue; w a i t r e s s .

2Q Do you knotir the p a r t i e s to t h i s

. s u i t or e i the r of them?

A. I do.

DIRECT EXAMINATION:

By Mr. Davis:

1Q • Are you re l a t ed to Sadie?

A Sister.

EQ Do you r e c a l l October 14, 1924?

A • Do I r e c a l l October 14, 1924?

3Q Yes?

A Yes , we went out to my s i s t e r ' s

on a birthday to my sisters, Lillian Houston.

4Q Where does she l i v e ?

A Sllicott City.
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5Q Where did you meet your sister?

A - At Saratoga and Eataw, and took

the care for Ellicott City;.

6Q. What time in the night?

A About half past eight.

7Q Where did she say she had been?

., MR. BOND: . Objection to any

conversation that took place outside of the

presence of Cuts?

MR. DAVIS: We wont press it.

8Q (By Mr. Davis): Have you ever

seen George Cuts with any women?

A Plenty of them; I have met her right

on the street and saw him down the bay —met him

two or three times on the street with different

women and down the bay.

9Q Do you know the names?

A , Wo, sir—one girl, Lucia Boiling.

10Q Where does she live?

A The last I heard on 808 Reservoir

Street.

MR. BOND: Last you heard objection

to that.

11Q Living with whom?

MR. BOBD: Objection.
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12Q Do you know what name she uses?

A Mrs. Lizcia Cats, and her brother

often goes on the car with me in the morning.

13Q How often have you. seen him down

the bay?

A Once, and I have often seen her

pass my house on Dr aid Hill Avenae at^night.

14Q What hoars in the night?

A Nine, or half past nine, or something

like that. .

15Q Do yoa remember, what day of the

week October 14, 1924 was?

A '< On Tuesday.

. 16Q Did your sister ever live on

Arlington Avenae in the 900 block?

A Never.

17Q You see your sister often?

A Yes.

18Q Do yoa know James Collins?

A I do not'.

19Q Did you ever hear .your sister say

anything about him?

A • No, s i r .

20Q . Where was your sister living in

October, 1924?

A 1608 McCalloh Street.
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21Q Did she ever live on Arlington Avenue,

in any "block?

A No, sir. •

22Q • In any "block of Arlington Avenue?

A No, s i r . <

23Q • Does she work regularly?

A . Yes.

24Q It has been test if ied she was

seen in bed with a man,.12 o'clock in the after-

noon

A I dont see how she could be two

places, at service and on Arlington Avenue.

25Q You are positive you met your

sister as stated and went to El l icot t City?

A Yes1, s i r , I am;, to my s i s t e r ' s

birthday party - Lillian .Houston.

26Q Do you know whether or not Cuts

' ever beat his wife?

A Yes, they often had fights there

on Reservoir Street.

27Q How badly has he beat her?

A He cut her arm and she had an

awful lot of bruises; of course he must have

done it-

28Q Did she have to go to the doctors?

A Yes, sir.
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CROSS EXAMINATION:

By Mr. Bond:

1XQ You say, he mast have done it; yoa

dont know?

A He mast have did it.

2XQ Do yoa know where she spent her

days and nights?

A Part of the time in Sllicott City.

3XQ Were yoa there?

A Yes.

4XQ Every night?

A Mostly every night.

5XQ Every night daring the month of

October, 1924?

A Yes, I lived theise every night.

6XQ. When did yoa work?

A . I was sick, living with my s i s te r ,

and I didn't work.

7Xt Yoa worked—didn't work at a l l daring

October, 1925?

A 1923.

8XQ Which was it?

A 1923.

9XQ Was i t ,1923 -or 1924 yoa are talking

aboat?
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A 1925.

10XQ Do yoa mean to t e l l as i t is 1923

you have been talking about daring your testimony;

is that right?

A This occurred in 1925, wasn't i t?

11XQ Bat yoa told as she stayed home and

stayed with your sister; then i t was in 1925 you

are talking about

A Sure, i t was 1925.

12XQ Don't look at her. Don't you

knom yourself? Can't you t e l l us about this

without asking your sister?

A Certainly.

13XQ Then you d ont know' of anything that

happened other than what happened in 1923, is

that right—is that right?

A I know i t happened.

14XQ You have told us.this was 1925 that

you have been talking about, and it was 1923 that

you say she visited her sister and had this

birthday party—now, i sn ' t it true that everything

you said about this case somebody told you?

A Ho, nobody didn't have to t e l l me; I

knew i t .

15XQ, Did she come home every night in

1923? .
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A She certainly aid.

1SXQ Every night? •

A Every night.

17XQ Never stayed in town a single

night?

A Ho, never; I was there.

18XQ When did you. stop living with

your Mother?

A About the 1st of December.

19XQ What year?

A 19E5.

20XQ Then you dont know what happened

after t h a t , because you wasn't out the re ; you

dont know whether she came home a t a l l or not?

A Of course, I couldnt say t h a t .

21XQ, Then, of course, what happened in

1924, you dont know any .thing about tha t?

A We have been together.

22SQ Anything you know, she'told you?

A No, I am going by what I know.

23X& What about this case do you know

of your own knowledge; saw with your own eyes?

A I know she was not on Arlington

Avenue with no man.

24XQ How do you know?
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A Because she couldn ' t "be a t work

and in bed with the man too .

25XQ, How do you know whether she was

working or not?

A Because I cal led her up during

the day often.

26XQ You dont know j u s t when you ca l led

her up, do you?

A I know she' never l ived on Arl ington

Avenue.

27XQ You dont know how often she has

been there?

A I dont think she was ever t h e r e .

28XQ Of course not . Suppose I told

you she has been on Arlington Avenue, and

Division S t r e e t , and Me Cull oh. S t r ee t ?

A You can go on any s t r e e t you want.

29XQ Do you mean to contend i f she

went on Arlington Avenue i t was a l l r i g h t ?

A I t would be her own bus iness .

REDIRECT EXAMINATION: "

By Mr. Davis:

URDQ Was i t l a s t year you. went to the

Birthday pa r t y ?

A 1923, with wasn' t i t 1923, Sadie .
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MR. BOID: Now, I think that ought

to go in the record , Mr. Stenographer. She

askea her s i s t e r , "Wasn't i t 1923, Sadie"? I

think i t ought to go in .

2RDQ Was i t l a s t year?

A - Yes.

3RDQ Last year was what?

A 1924.

4RDQ When you. spoke of the "birthday pa r ty ,

you meant 1924?

A . 1923.

5RDQ Last year was 1924; I am asking

you whether it was last year, and you said, Yes—-

A 1923.

(Signature of the witness waived by consent

of solicitors for the respective parties.)
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Thereupon

LAURA BOOTH,

a witness of lawful age, produced on behalf of

the defendant, having been first duly sworn

according to law, was examined and testified as

follows:

By the Examiner :

1Q Please state your name, residence

and occupation?

A • • Laura Booth, '1723 Druid Hill Avenue;

housework.

2Q Do you know the parties to this

suit or either of. them?

A Yes, I know Sadie Cuts.

DIR3CT EXAMIEATIOH:

By I£r. Davis :

1Q \There does she live now?

A With me.

2Q How long has she lived with you?

A Ever since the 1st of April.

SQ What year?

A This year, 1925.

4Q Do you remember that her husband

came to see her with his father in reference to

some letters in which
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A I do.

5Q Whose name was signed to the letters?

A Ho name.

6Q What name was mentioned in i t ?

A Lucia Ca t s , 3.808 Reservoi r S t r e e t .

n I f you want # to know whose w r i t i n g t h e s e

l e t t e r s , ask Sdsacc me."

VQ At that time was Mrs. Cats living

with her husband at 808 Reservoir Street?

A .No, wi th me .

8Q So if anybody was asing the name

of Lacia Cats, it was notSadie Cats?

A No.

9Q At t h a t t ime—when Mr. Ca t s t r i e d

to tel l his wife he hadn't written the letters,

who did he say wrote the letters?

A Harvey Blackwell.

10Q The Harvey Blackwell who

A I d ont know, bat he said Harvey

Blackwell. He said he might have written those

letters becaase he never meant any good to as when

he came to the hoase.

11Q Yoa heard him say that?

A Yes, that is exactly what he said. He

was in my parlor with his Father.
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12Q Have any men come to see Sadie?

A No, sir, only someone looking for

employment; no, men company does she see, not any.

1SQ Did you ever see l.Ir. Gats with

any women?

A On the other side of the street as

many times as I have fingers and toes.

14Q With women?

A Yes, different ones.

1BQ Day or night?

A Night.

GROSS EXAMINATION:

BY MR.. BOND:

1XQ Now, Mrs. Booth, when you say that

these letters said, "If you want to know who

is writing these letters, send them to me," do

you mean

A "Come up and see me"

2XQ That was - in the le t ter?

A Yes.

3XQ Have you ever seen Cuts' writing?

A No, s i r , and I told him that night

I was there that I did not "believe he wrote them.

Sad'ie told him the same thing. V/hose writing i t

was, I dont know. .
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4ZQ You mean to say she said in

your presence she didnT t believe he wrote them?

A Ye s, she d id.

5XQ The object of coming up there was

to find oat ^bout these l e t t e r s , and deny the

fact that they had been written by him?

A Yes, tha t i s r ight .

6XQ You say Mrs. Cats stays with

yoa?

A Yes.

7XQ Does she work?

A Yes.

8XQ Do yoa know whether she goes to

work or not?

A Yes, I know.

9XQ How do yoa know; do you go with

her?

A She always works; I wake her up.

1OXQ As a matter of fact you dont

know whether she goes to work or not?

A Yes, I can pretty much tell.

11XQ When she goes out at night, do you

know where she goes?

A She does not go very much. She

always tells me. I dont know where she goes.
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12ZQ She tells you something about

where she is going, "but as to whether or not

she goes there, you dont know?

A lo, sir.

132Q Yoa dont know where she spends

her days or nights, of your own knowledge?

A lo, not of my own knowledge,

bat I really "believe she is good.

14XQ Yoa dont know it?

A Ho , sir '.

(Signature of the witness waived "by consent

of solicitors for the respective parties.)



55

Thereupon

SADIE CUTS,

the defendant, heretofore produced, sworn and

examined, was recalled and tes t i f ied as

follows:

By Mr. Davis:

1Q Who did Mr. Cats tell you wrote

these- letters when he came to your house?

A Harvey Blaclcwell.

2Q That is the man here (indicating)

A Yes. '

5Q What d i d he t e l l you?

A He s i m p l y s a i d , Harvey Blac lcwel l

is the one writing these letters.
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Thereupon

GEORGE CUTS,

the p l a i n t i f f , heretofore produced, sworn

and examined, was reca l led and t e s t i f i e d as

follows:

BY MR. DAVIS:

3LQ Were you with Kir. Bell on October

14, 1924 when he said he saw your.wife in bed

with Collins?

A lo, sir.

2Q You heard Mr. Bell testify you

'were wi th him?

A Yes.

3Q He i s v/rong about t h a t , i s n ' t he?

A Yes.

4Q When did Mr. Bell first tell you

he had seen your wife in bed with Collins?

A Mr. Blackwell told me.

5Q When did Blackwell tell you?

A A couple days after it happened.

6Q' If Blackwell—when did you file

this bill for divorce?

A In June - 1st of June.

7Q "'Why did you wait from October until

J une ?
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A I d i d n ' t have the money.

8Q You dont- know James C o l l i n s ?

A No more t h a n when I see him.

MR. BOND: Does he go by any o the r

name?

THE. WITNESS: Eugene Page .

MR. DAVIS: How do you know t h a t ?

THE WITNESS: She t o l d me t h a t .

MR. DAVIS: You s a y t h a t because

your wife t o l d you, but you dont know i t from

any other source?

THE WITNESS: No, s i r , I dont know

any more than what she s a i d .

MR. DAVIS: What was the number of

the house they told you they saw her i n bed?

THE WITNESS: On the corner of

Ar l ing ton and Iuosher.

MR. DAVIS: What number?

THE WITNESS: They d i d n ' t t e l l me

any number.

MR. DAVIS: You dont know whether

i t was 925 or 989?

THE VIITNESS: I dont know.

MR. DAVIS: Had Mr. B e l l done, some

work on your c a r ?
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THE WITNESS: No, I was not there .

MR. DAVIS: He said he done some work

on your oar?

THE WIT1TESS: No; he said Robinson's

car.

MR. DAVIS: Mr. Bell said some work

on your car?

THE YJITNESS: No. He has done some

work on my oar , but not then.

MR. DAVIS: Did you.or not t e l l

yoar wife that Harvey Blackwell wrote these

l e t t e r s ?

THE WITNESS: No, s i r , I did not.

(Questions By Mr. Bond):

1Q Mr. Cats, i t has been t e s t i f i ed

here that when th i s separation took place, , the

wife came in and found- you in bed, not in bed,

bat in the room with a woman; is that true or

untr txe? . .

A Untrue.

2Q Who was t h e r e a t t he h o u s e when yoar

wife left?

A lobody.

3Q Were there any people that you worked

for in the house?
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A Yes.

4Q Did she ever t e l l them any sach

story as.that?

A She told them, ID at they went to

Coart and testified against her.

5Q What 136 031116 of t h e c a s e ?

A Dismissed each time.

6Q In other vjords, they said i t was

not true?

A Yes.

7Q Now, do you mean t o t e l l as t h a t

t h i s s t o r y abo at t h i s gown and t h i s woman i s

antrae?

A Yes, i t is antrae.

BY IM. DAVIS:

1Q What people went to the Coart and

testified?

A I,Ir. and Ilrs. Rosen thai.

2Q Did yoa sammons them today to

testify this was not trae?

A No.

SQ Yoa did not?

A lo, sir; they are in Atlantic City.

4Q Did yoa tell them that yoar wife had

charged yoa with adultery before they went to
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Atlantic City?

A 11 o, sir.

5Q D i d n ' t you t h i n k t h a t would be

impor tan t when you wanted to get a d ivo rce?

A Certainly.

6Q Yet you didn't ask them to testify?

A No.

7Q What cases ?/ere in Cour t , t h a t you

spoke of?

A She wanted a p a r t i a l d ivorce and

alimony.

8Q The Court refused to give her a

par t ia l divorce and alimony?

A Yes.

9Q She never f i l e d a b i l l for an •

absolute divorce against you?

A Ho, s i r , not to my knowledge.

10Q 'The Court refused her a pa r t i a l

divorce?

A Yes, and alimony.

BY m. BOHD:

1Q Despite the story she has told

today, when she filed her case she did hot at

that time charge you with adultery; -did she?

•MR.'DAVIS: Which case? You can ' t
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get a partial divorce on the grounds of adultery.

MR. BOID: She wo aid have probably filed

a bill for an absolute divorce,, had she had that

evidence. Whatever cases she had in Court

were dismissed?

THE V.ITIESS: Yes, at the station

house, and one at the Circuit Court.



No other witnesses being named or produced before me, I then, at the request

of the Solicitor of the .-^Jpl.CLujZtlfi..

closed the depositions taken in said cause and now /eturn^them closed under rny

• hand and seal, on this ..^-fr^T% daj^of . -^^r fe^sW

in the year of Our Lord nineteen hundred z.nd...JKkA^CCdi^..7....^<^^. ...at the

City of Baltimore, in the State of Maryland. _, ̂  __

I, A. de RUSSY SAPPINGTON, the Examiner



SUBMISSION FOR DECREE.



GEORGE GUTS

SADIE CUTS

In the Circuit Court No. 2

Of Baltimore City.



Order of Reference
and Report

GEORGE OUTS

SADIE OUTS



IN THE

Gtott GImtrt Nn, 2

OF

BALTIMORE CITY

Term, 192 5

This case'being submitted, without argument, it is ordered by the Court, this..

day of....y^^.^^^.^f^. , 192-*, that the same be. and is hereby referred to

\^.9f^.....sf/....^^f.^ys^... '. , Esq., Auditor and Master, to report the

pleadings and the facts, and his opinion thereon.

Report of Auditor and Master
B.lll.r.or.. .d.lYo.rc.e...a ...y.liaculo....imtTJLmQnll...fiiefl...ijy...tne...Jmfli3and...^aln3.t..

..ft.i..l..w.lf.e....̂ ^^ Arti.cle...!6.., 3ec.t.lpn.3...3.7.--!4-2.,

r ^.^...^.Defendant.....sui^pned and answers... ;..;....:

P.la..int.ir.r.'...3....r.e.6.i.d.en.c.e ln...3alt.lm.Qr.e....Gi.t.y..r.Qr.....t.w.o....y.ear.3....prd.o.r....t.a

Xil.^jg...P.f...Me...l(?.ill....proven. , : '

..me...ma.rr..iage..pr.OY..en, A d u l t e r y .pr-oven, : .-

..Cas.e.....g.u.Mit.t..ed f.or....d.e.cre.e....ajid..»t3rd....Gen.e.ral....Equity...inile...w.alv.ed

..Ca9e....r.ea.dy.;.fo.r....d.ec;r.ee. ;

October 2» 1925



The within is a proper decree
to "be passed in this case.

DECREE "OF DIVORCE



(Kmttt (tart Na 2,

I, JOHN PLEASANTS, Clerk of the Circuit

.- .Court No. 2 of Baltimore City, -do-hereby -

certify that the above is a true copy of the

decree taken from the record of proceedings

in said cause.

IN TESTIMONY WHEREOF, I hereunto set my

hand and affix the seal of the said Court,

this day of 192....

DIVORCED A VINCULO MATRIMONII,


